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图 1 镍负载量对 Ni-HPW/Al2O3 催化剂正癸烷加氢裂化反应的影响

Fig.1 The effects of Ni loading on the catalytic performance of
Ni-HPW/Al2O3 catalyst for n-decane hydrocracking
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图 2 磷钨杂多酸负载量对 Ni-HPW/Al2O3 催化剂正癸烷加氢裂化反应的影响

Fig.2 The effects of HPW loading on the catalytic performance of
Ni-HPW/Al2O3 catalyst for n-decane hydrocracking
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图 3 反应温度对 Ni-HPW/Al2O3 催化剂正癸烷加氢裂化反应的影响

Fig.3 The effects of reaciton temperature on the catalytic performance of
Ni-HPW/Al2O3 catalyst for n-decane hydrocracking
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图 4 反应压力对 Ni-HPW/Al2O3 催化剂正癸烷加氢裂化反应的影响

Fig.4 The effects of pressure on the catalytic performance of Ni-HPW/Al2O3 ctalyst for n-decane hydrocracking
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图 5 液体空速对 Ni-HPW/Al2O3 催化剂正癸烷加氢裂化反应的影响

Fig.5 The effects of LHSV pressure on the catalytic performance of Ni-HPW/Al2O3 catalyst for n-decane hydrocracking
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图 6 氢油比对 Ni-HPW/Al2O3 催化剂正癸烷加氢裂化反应的影响

Fig.6 The effects of H2/Decane ratio on the catalytic performance of Ni-HPW/Al2O3 catalyst for n-decane hydrocracking
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